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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 27. oktober 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 40 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Spørgsmål 40:

”Vil ministeren begrunde, hvorfor afgørelser ikke vil blive offentliggjort, som oplyst af 
Ulrik Pindstrup på et orienteringsmøde i Fødevarestyrelsen den 26. maj 2010?”

Svar:
Afgørelser om forhåndsgodkendelse vil blive truffet i Fødevarestyrelsen i 1. instans og 
vil kunne påklages til Sekretariatet for Fødevare- og Veterinærklager. Der er ikke 
praksis for at offentliggøre 1. instansafgørelser.  

Jeg vil dog ikke være afvisende overfor at overveje muligheden for at offentliggøre et 
resumé af de givne forhåndsgodkendelser, fx i form af en skematisk oversigt på 
Fødevarestyrelsens hjemmeside.

Henrik Høegh

/Caroline D. Nordentoft
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